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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 20-09-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Peter v. Berlo en Patty 
Schurink 

Adviseurs: Hay Engels 
Gasten: Ellen Jacobs 

Afwezig m.k.: Lisa Reintjes, Mariet Roelofs, Hay Mulders 
Afwezig z.k.:  
Notulist: Patty Schurink 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Speeltoestel schoolplein Navragen Marco 18-10-2023  

2 Fietspad Hoebertweg Navragen Lisa 19-9-2023  

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering. 
Afmeldingen zijn binnen van Lisa, Mariet en Hay M. 

 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Lisa is getrouwd op vrijdag 15-9 

- Patty is bevallen van haar dochter Jet op 6-8 
- Raboclub support actie is nu. Loopt tot 26 sept.  

 
03. Notulen vorige vergadering 
Hay Engels moet bij adviseurs staan. Mariet en Ellen moeten bij de gasten.  

 
04. Lopende zaken 

 
Wonen in America: 

Er is nog een werkgroepvergadering geweest met de gemeente. Bouwplan moet weer 
bekeken worden of het voldoet aan een nieuwe wetgeving. Komende dinsdag (26-9) zit de 
werkgroep weer bij de gemeente.  

 
America Left:   

- Film “Hoe deal jij met drugs”. Vooralsnog 18 opgaves. 4 Oktober, 20.00 uur. Film duurt 
ongeveer 45 min. Daarna is er ruimte om te praten.  
- Bezig met werven van huishoudelijke hulp, maar deze is moeilijk te vinden. De 

aanmeldingen voor hulp neemt toe dus het is lastig om deze mensen hulp te gaan bieden.  
- Nieuwe datum voor overleg met de VKKL met de accommodaties is 24 okt. 

 
Verkeer: 
Fietspad Hoebertweg/spoorweg 

- Lisa heeft een aantal punten bij de gemeente neer gelegd met de vraag of ze hier naar 
willen kijken. Hier is nog geen reactie op. 

- Ellen en Marco hadden een bericht dat bij de kruising met de Schaapsherderweg een 
voorrangsbord en naambordje weg is. Marco heeft diegene verwezen naar de site en app van 
de gemeente.  

- In de mail van de dorpsraad kwam een melding over de gevaren bij het kruispunt Zwarte 
Plakweg – Graafsebosweg. Ook deze mensen zijn verwezen naar de gemeente door te bellen 

of via de app een melding te maken.  
 
AED’s:  

‘t LaefHoês heeft een AED aangevraagd met behulp van prioriteitsgelden. Mondeling is 
bevestigd vanuit de gemeente dat deze gelden zijn toegekend en dat wanneer er nieuw beleid 

is vanuit de gemeente, er gekeken wordt of dit geld terug komt vanuit de gemeente. Ellen 
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geeft aan dat de AED aangeschaft is en er al hangt.  

 
RIVM 

Dit onderzoek is in afrondende fase. Filmpjes zijn gedeeld. Papieren versie is bijna klaar.  
 
Geluidswerende schermen 

Betrokken ambtenaren zijn gevraagd of ze het voorstel willen aanpassen naar de wensen.  
 

Project stuw Kabroeksebeek 
Het project is formeel afgesloten door het waterschap. Er moet nog een hekwerk geplaatst 
worden rondom het stuw en rondom het vuilopvangsysteem voor de veiligheid. Er komt nog 

wat groen beplanting rondom.  
 

Peel 
Ellen is naar de bijeenkomst geweest over het project van de Gedeelde Peel. De Peel wordt 
steeds meer onder water gezet. Griendtsveenseweg bewoners hebben last van muggen en wil 

niet dat de Peel meer onder water staat. Cindy in ’t Zand leidde dit vanuit de gemeente.  
Er zijn boeren aan de Dorperpeelweg die hun land wel willen verkopen aan de gemeente. Veel 

ondernemers daar willen gaan stoppen.  
Er is een beregeningsverbod; er worden geen vergunningen meer vergeven om water te 
onttrekken.  

 
Prorail 

Patty heeft een brief thuis gekregen dat er tussen 14 en 23 oktober werkzaamheden zijn aan 
het spoor. 14 – 23 oktober zijn de werkzaamheden/vernieuwingen en 17-19 gaat de overweg 
dicht. Ze gaan dwarsliggers, spoorstaven en ballast (spoorgrind) vernieuwen.  

 

05. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Uitnodiging workshops omgevingsvisie 28-9; Marco en Hay M. gaan hier heen.  
- Week van de toegankelijkheid “De Burger Adviesraad (BAR) sluit bij het eerstvolgend 

dorpsradenoverleg van 23 oktober a.s. aan. Toegankelijkheid is een onderwerp, dat op de agenda zal 
staan. Het idee is om hierover met elkaar in gesprek te gaan om zo eens af te tasten, op welke manier 

het belang van toegankelijkheid ‘leeft’ in de wijken en kernen.” Het gaat dan over de mindervalide 
mensen of mensen met wandelwagens, of hun last hebben van toegankelijkheid in het dorp. Marco zal 
namens ons een aantal punten doorgeven.  
 
06. Rondvraag 
- Ellen: Hoe zijn de ontwikkelingen van de Dagwinkel? Dagwinkel is sinds 05-08 dicht. Mensen 
van Brood op de plank en leden van de Dorpsraad hebben gesprek met Erick gehad. 
De Winkel is op zich winstgevend, maar onder aan de streep is het niet genoeg om een gezin 

te onderhouden. Daarnaast kwamen hogere kosten aan; bv hogere personeelskosten (per 1 
jan 10% loonsverhoging) en vanaf 1 jan geen sigarettenverkoop meer. Dit zijn 2 grote 

kostenposten/gemis van omzet.  
Er zijn wat adviseurs bij elkaar gekomen om te kijken of er mogelijkheden zijn om de winkel 
weer te openen. Leden van de Dorpsraad zijn ook nog bij de gemeente geweest om te kijken 

naar oplossingen. Afgelopen dinsdag heeft Erick gesprek gehad met een mogelijke nieuwe 
leverancier en hier komt mogelijk nog een oplossing uit. 21-9 is er weer een 

bijeenkomst met de werkgroep en Erick om e.e.a. weer te bespreken.  
- Patty: Marij Fermont sluit waarschijnlijk de volgende keer aan bij de dorpsraadvergadering.  
- Hay: Klopt het dat ‘het Eetpunt’ is gestopt?  

Het Eetpunt is inderdaad gestopt. Er komt een doorstart bij ’t LaefHoês, daar komt 1x per 
maand een lunch.  

 
07. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.31 uur de vergadering   


